

1. Godkendelse af referat og dagsorden:

Rettelser: der er kommet stikkontakter i kantinen.

Til dagsorden blev der tilføjet to punkter: 1) Mail fra Jens Hugger. 2) Mail fra datalogi.

2. Valg af dirigent og referent:

Tenna.

3. Nyt fra råd og nævn

a. UU:

Året blev evalueret. MatIntro ændringer bliver diskuteret senere, da det er et stort projekt at ændre MatIntro. Der er altid god mad når Ernst er med til mødet, og det er tit man får højtbelagt smørebrød.

Der er mange på NatFak som gerne vil tone MatIntro, så det ikke bliver et stort fælles fag for alle på NatFak.

Hele året vil der være evalueringer af kurser i uge 6, og sådan er det.

b. Studienævn:

Datalogi har fået lavet deres eget LinAlg.

DIMS får IP som krav.

Der kommer ny kursusdatabase.

Der er huller i systemet, fx hvis man laver et tværfagligt bachelorprojekt er det ikke muligt at lave en klage. Dette skal der rettes op på.

c. Studienævnvalgudvalg:

Sarah har hørt ingen ting.

d. Natrådets møde med Dekanen:

Ingen ved helt hvad der sker med DIKU. Listen om forbedringer til studiemiljøet er givet videre til dekanen. HCØ er fredet. Indeklimaet er der ikke så meget at gøre ved. Generelt skal vi vente på at Niels Bohr Science Park bliver bygget færdigt, dette sker i 2018!

4. Mail fra kemi:

De må gerne være i vores kantine. Vi kan ikke rigtig bestemme over, at de ikke må være der. Anna svarer tilbage.

5. Karriedag:

Gamma synes det er en god ide. De har endda lige lavet et arrangement for kandidatstuderende.

6. Vedtægter:

Der er en del rettelser til vedtægterne, det bliver lavet færdig af Tenna til næste fagrådsmøde.

7. Matematikkassen:

Lige nu er det rusvejlederne som har matematikkassen. Der er ca. 6000-6500.

Matematikkassens geografiske sted er muligvis lige nu hos Søren. En mulighed er at matematikkassen for eftertiden skal have plads hos sekretariatet. Vi tænker det er en god

ide at få oprettet en konto. Dan snakker med en bank om, at vi er en forening og vi vil gerne oprette en konto.

8. Dyrestaldsnøgler:

Udskydes. Anna snakker med Søren.

9. Mail fra Jens Hugger:

Jens Hugger foreslår, at det er de samme studerende som sidder i studienævnet og UU.

Umiddelbart synes vi det er en god ide. Men de studerende skal ikke føle sig presset til at sidde i begge udvalg. Vi tager diskussionen op igen til UU-valget.

10. Mail fra datalogi: De har spurgt om vi vil holde studienævnsvalg og workshops sammen. Så søger dataloger hjælp til matematik.

Svar: Vi vil gerne holde valg sammen. De får Sarahs mail, så de kan koordinere det. Mht. workshops vil vi gerne invitere og inviteres til de workshops som er relevante.

Det er nemt for matematikere at gå ned i kantinen og få hjælp til matematik, denne mulighed har dataloger ikke. Men de er mere end velkomne til at komme ned og spørge os om hjælp. Vi vil gerne videregive vores viden.

Nanna giver vores svar tilbage til datalogerne.

11. Næste møde: 23. oktober 17.15 S01. Nanna har kage med.

12. evt.